
 O B E C  B O H U Ň O V I C E
570 01 LITOMYŠL

ZÁPIS  ZE SCHŮZE ZASTUPITELSTVA DNE  22. 1. 2015  

přítomní zastupitelé: Jaromír Gregor
                       Ladislav Ryšan

Božena Dvořáková
Zdeněk Kubát
Stanislava Macková
Jiří Mikulecký

                                                          

omluveni: Irena Vilčková

veřejnost: Eva Novotná 
Václav Beneš

                                                          

Zahájení schůze v 19:00 hodin.

Po přivítání a úvodním slovu starosta navrhl ověřovatelé zápisu:

                                                Zdeněk Kubát 
                                                           Jiří Mikulecký

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

a dále starosta přednesl program schůze:

1. Třídění odpadů, kovy a biologicky rozložitelný odpad
2. Oprava místnosti na obecním úřadu
3. Projednání písemné žádosti V. Beneše
4. Rozpočtové opatření 2014
5. Příspěvek na SDH v obci
6. Diskuze 

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

Doplnění programu:     1. Dětský karneval
                               2. Žádost o příspěvek na knihovnu

3. Neplatiči obecních poplatků

1) Obec obdržela od LIKO Svitavy dopis ohledně třídění kovů a biologických 
odpadů. Pro kovy jsou varianty: kontejner nebo pytle a jejich svoz 2x za rok, 



výhodnější se jeví druhá varianta, bude řešeno obecní vyhláškou.
Pro biologický odpad je od roku 2015 nová vyhláška, o dalším postupu je 
nutno rozhodnout do 1. 4. 2015.

2) Starosta navrhuje opravu skladové místnosti vedle kanceláře – rozšíření 
alarmu, oprava omítek, elektroinstalace, apod. Místnost bude využita pro 
účetní obce.

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

3) Václav Beneš zaslal 19.12. 2014 na OÚ dopis se žádostí o odkup budovy 
skladiště čp 51, parc. č. 79. Starosta dává hlasovat o prodeji:

pro: 0 proti: 6 zdržel se: 0

4) Účetní přečetla rozpočtová opatření pro prosinec 2014, které jsou přílohou 
tohoto zápisu, zastupitelé je vzali na vědomí.

5) Obec obdržela žádost o příspěvek na hasiče ve výši 100,- Kč za člena, 
celkem 900,- Kč.

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

6) Dne 7. 2. se bude konat tradiční dětský karneval, hudba je zajištěná, 
budou nové uvaděčky, obec dá příspěvek 3.000,-Kč

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

7) Obec obdržela žádost o příspěvek na sdružování prostředků na nákup 
výměnného fondu pro knihovny v regionu v Pardubickém kraji. Starosta 
navrhuje 500,- Kč a dává hlasovat

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

8) Nezaplacená částka na obecních poplatcích – celkem 6.000,- Kč byla 
přesunuta na podrozvahovou položku, částka bude dále vymáhána.

9) V rámci Tříkrálové sbírky bylo v obci Bohuňovice vybráno 5.466,-Kč.

Ukončení schůze ve 20:00 hod

Zapsal: Ladislav Ryšan
   
Ověřil:  Zdeněk Kubát 
                                   Jiří Mikulecký

vyvěšeno: 22. 1. 2015
sejmuto:


